

WARRANTY

This warranty governs your purchase from Troo Corporation (“**Supplier**”) of one of the following FarmTRX™ devices:

Yield Monitor 2.0

Moisture Sensor 2.0

(each, a “**FarmTRX Device**”)

Supplier warrants that the FarmTRX™ Device purchased by you (“**Customer**”) from Supplier or an authorized reseller of Supplier shall be free from defects in materials and workmanship for a period of two (2) years from the date of purchase. This warranty is conditional on proper installation and normal use.

Customer’s sole remedy, and Supplier’s sole obligation, under the foregoing warranty is the repair or replacement of the defective FarmTRX Device at Supplier’s sole discretion. To make a warranty claim, Customer shall (i) promptly notify Supplier by email (warranty@farmtrx.com) of any defect in units of FarmTRX Devices delivered; (ii) complete and return the Return Material Authorization provided by Supplier; and (iii) ship the defective FarmTRX Device(s) to Supplier’s designated location at Customer’s expense.

GARANTIE

Cette garantie régit votre achat auprès de Troo Corporation (le « **Fournisseur** ») de l’un des dispositifs FarmTRX™ suivants :

Moniteur de rendement 2.0

Capteur d’humidité 2.0

(chacun étant un « **Dispositif FarmTRX** »)

Le Fournisseur garantit que le Dispositif FarmTRX™ que vous (le « **Client** ») avez acheté auprès du Fournisseur ou d’un revendeur agréé du Fournisseur sera exempt de défauts de matériaux et de fabrication pendant une période de deux (2) ans à compter de la date d’achat. Cette garantie est conditionnelle à une installation correcte et à une utilisation normale.

Le seul recours du Client, et la seule obligation du Fournisseur, en vertu de la garantie qui précède est la réparation ou le remplacement du Dispositif FarmTRX défectueux à la seule discrétion du Fournisseur. Pour faire une réclamation au titre de la garantie, le Client doit (i) informer rapidement le Fournisseur par e-mail (warranty@farmtrx.com) de tout défaut dans le(s) Dispositif(s) FarmTRX livré(s) ; (ii) remplir et renvoyer l’autorisation de retour de matériel fournie par le fournisseur ; et (iii) expédier le(s) Dispositif(s) FarmTRX défectueux à l’emplacement désigné par le Fournisseur aux frais du Client.